



FOR IMMEDIATE RELEASE / À DIFFUSER DÈS RÉCEPTION

Team Canada Announced for the 2026 Pan American Championships



WINNIPEG (February 24, 2026) - Racquetball Canada is pleased to announce the athletes who will represent Canada at the 2026 Pan American Championships, taking place March 27 to April 4, 2026, in Guatemala City, Guatemala.

The team will be led on court by Samuel Murray (St-Basile-le-Grand, QC) and Coby Iwaasa (Lethbridge, AB), two of Canada's most accomplished international athletes. They are joined by Lee Connell (Saskatoon, SK), Juliette Parent (Saint-Jacques, QC), Chloé Jauvin (Terrebonne, QC), and

Marjolaine Parent (St-Basile-le-Grand, QC), all of whom bring prior international competition experience.

Murray and Iwaasa bring a combined 28 international podium finishes into the event. Highlights of their career include a 2024 World Championship doubles title, a 2022 Pan American Championships doubles title, and double silver at the 2023 Pan American Games, cementing their status as one of the world's top doubles teams. Iwaasa also added a podium finish at the 2025 World Games.

I'm really grateful for the opportunity to compete at the Pan American Championships in Guatemala," said Samuel Murray. My preparation has looked a little different this time, but I'm excited to embrace the challenge, especially since it will be my first international event traveling with my little boy, Elliot. It means a lot to share this experience with him while representing Canada.

Juliette Parent has earned international podium results, including a bronze medal at the 2024 World Championships and a silver medal at the 2024 Pan American Championships, both in doubles. Connell and Jauvin have also contributed to international podium performances in team events, underscoring the depth across the roster.

Athletes earned their positions through results at the past three national events, reflecting sustained performance and competitive readiness.

Jennifer Saunders, Racquetball Canada's High Performance Director, will make her debut as Team Canada Head Coach at the Pan American Championships. Building on her extensive experience as a former national team athlete and one of Canada's most accomplished international competitors, Saunders now adds the Team Canada Head Coach role to her leadership portfolio. She was recently part of the staff at the 2025 World Junior Championships and brings both elite playing experience and deep insight into athlete development to her work with Team Canada.

"I'm incredibly honoured to lead this team at the 2026 Pan Am Championships," said Jennifer Saunders. "My experience at last year's World Junior Championships renewed my interest in coaching and in investing in our top athletes in this way. Since then, I've continued to prioritize my own development to ensure I am prepared for this opportunity. We have a talented and driven group of athletes, and this event is an important step as we build toward the 2027 Pan American Games."

Supporting the team in Guatemala City will be Team Therapist Amy Barrette (Baie-Comeau, QC), who continues her involvement with the national program and Team Canada competition.

The International Racquetball Federation will provide live coverage of the tournament. Additional event details and broadcast information will be shared in a pre-event release and across Racquetball Canada's social media channels.

To support the athletes' journey, Racquetball Canada has launched a donation campaign. With rising travel and competition costs, donations help Racquetball Canada continue to support our athletes and teams at the highest level. Contributions are tax-deductible. Learn more at:

<https://racquetballcanada.ca/support-team-canada-at-the-2026-pan-american-championships/>

Athlete biographies can be accessed by clicking on each athlete's name in the chart below.

2026 Pan American Championships Women's Team

Athlete	Residence	Divisions
<u>Juliette Parent</u>	Saint-Jacques, QC	Singles

		Mixed Doubles
<u>Chloé Jauvin</u>	Repentigny, QC	Singles Women's Doubles
<u>Marjolaine Parent</u>	St-Basile-le-Grand, QC	Women's Doubles

2026 Pan American Championships Men's Team

Athlete	Residence	Divisions
<u>Samuel Murray</u>	St-Basile-le-Grand, QC	Singles Men's Doubles
<u>Coby Iwaasa</u>	Lethbridge, AB	Singles Men's Doubles
<u>Lee Connell</u>	Saskatoon, SK	Mixed Doubles

Annonce de la composition de l'Équipe Canada pour les Championnats panaméricains 2026



WINNIPEG (24 février 2026) - Racquetball Canada a le plaisir d'annoncer les noms des athlètes qui représenteront le Canada aux Championnats panaméricains 2026, qui se dérouleront du 27 mars au

4 avril 2026 à Guatemala Ciudad, au Guatemala.

L'équipe sera menée sur le terrain par Samuel Murray (St-Basile-le-Grand, QC) et Coby Iwaasa (Lethbridge, AB), deux des athlètes internationaux les plus accomplis du Canada. Ils seront accompagnés de Lee Connell (Saskatoon, SK), Juliette Parent (Saint-Jacques, QC), Chloé Jauvin (Terrebonne, QC) et Marjolaine Parent (St-Basile-le-Grand, QC), qui ont tous déjà participé à des compétitions internationales.

Murray et Iwaasa cumulent à eux deux 28 podiums internationaux. Parmi les faits marquants de leur carrière, on peut citer un titre mondial en double en 2024, un titre panaméricain en double en 2022 et deux médailles d'argent aux Jeux panaméricains de 2023, ce qui confirme leur statut de l'une des meilleures équipes de double au monde. Iwaasa a également ajouté un podium aux Jeux mondiaux de 2025.

« Je suis vraiment reconnaissant d'avoir l'occasion de participer aux Championnats panaméricains au Guatemala », a déclaré Samuel Murray. « Ma préparation a été un peu différente cette fois-ci, mais je suis ravi de relever ce défi, d'autant plus qu'il s'agira de ma première compétition internationale avec mon petit garçon, Elliot. Cela signifie beaucoup pour moi de partager cette expérience avec lui tout en représentant le Canada. »

Juliette Parent a obtenu des résultats internationaux sur le podium, notamment une médaille de bronze aux Championnats du monde 2024 et une médaille d'argent aux Championnats panaméricains 2024, toutes deux en double. Connell et Jauvin ont également contribué à des performances internationales sur le podium dans des épreuves par équipe, mettant en lumière la profondeur de l'effectif.

Les athlètes ont mérité leur place grâce à leurs résultats lors des trois dernières épreuves de nationales, reflétant ainsi leur performance soutenue et leur préparation à la compétition.

Jennifer Saunders, directrice de sport haut niveau de Racquetball Canada, fera ses débuts en tant qu'entraîneuse en chef de l'Équipe Canada aux Championnats panaméricains. Forte de sa vaste expérience en tant qu'ancienne athlète de l'équipe nationale et l'une des compétitrices internationales les plus accomplies du Canada, Saunders ajoute désormais le rôle d'entraîneuse en chef de l'équipe canadienne à son portefeuille de responsabilités. Elle a récemment fait partie du personnel des Championnats du monde juniors 2025 et apporte à son travail avec l'équipe canadienne à la fois son expérience de joueuse d'élite et sa connaissance approfondie du développement des athlètes.

« Je suis extrêmement honorée de diriger cette équipe aux Championnats panaméricains 2026 », a déclaré Jennifer Saunders. « Mon expérience aux Championnats du monde juniors de l'année dernière a ravivé mon intérêt pour l'entraînement et m'a donné envie de m'investir auprès de nos meilleurs athlètes. Depuis, j'ai continué à privilégier mon propre développement afin d'être prête pour cette opportunité. Nous avons un groupe d'athlètes talentueux et motivés, et cet événement est une étape importante dans notre préparation pour les Jeux panaméricains de 2027. »

L'équipe sera soutenue à la ville de Guatemala par la thérapeute Amy Barrette (Baie-Comeau, QC), qui poursuit son engagement auprès du programme national et de l'équipe canadienne de compétition.

La Fédération internationale de racquetball assurera la couverture en direct du tournoi. Des détails supplémentaires sur l'événement et des informations sur la diffusion seront transmis dans un communiqué publié avant l'événement et sur les réseaux sociaux de Racquetball Canada.

Afin de soutenir les athlètes dans leur parcours, Racquetball Canada a lancé une campagne de dons. Avec l'augmentation des frais de déplacement et de compétition, les dons aident Racquetball Canada à continuer de soutenir nos athlètes et nos équipes au plus haut niveau. Les contributions sont déductibles d'impôt. Pour en savoir plus, consultez le lien suivant :

<https://racquetballcanada.ca/fr/soutenez-notre-equipe-aux-championnats-panamericains-2026/>

Vous pouvez consulter les biographies des athlètes en cliquant sur le nom de chacun d'entre eux dans le tableau ci-dessous.

Championnats panaméricains 2026 Équipe féminine

Athlète	Résidence	Divisions
<u>Juliette Parent</u>	Saint-Jacques, QC	Simple Double mixte
<u>Chloé Jauvin</u>	Repentigny, QC	Simple Double féminin
<u>Marjolaine Parent</u>	St-Basile-le-Grand, QC	Double féminin

Championnats panaméricains 2026 Équipe masculin

Athlète	Résidence	Divisions
<u>Samuel Murray</u>	St-Basile-le-Grand, QC	Simple Double masculin
<u>Coby Iwaasa</u>	Lethbridge, AB	Simple Double masculin
<u>Lee Connell</u>	Saskatoon, SK	Double mixte

About Racquetball Canada / À propos de Racquetball Canada

Racquetball Canada is the National Sport Organization for the sport of racquetball. As a member of the Canadian Olympic Committee, our mission is to coordinate, govern and encourage the advancement of racquetball from the grassroots to the elite level across Canada. Our vision is to be a visible, vibrant sport enjoyed coast to coast by Canadians of all ages and abilities. For more information visit our [website](#).

Racquetball Canada est l'organisme national directeur de sport qui régit le racquetball au Canada. À titre de membre du Comité olympique canadien, il a pour mission de coordonner, de régir et de favoriser les progrès du racquetball, du niveau de base à celui de l'élite, et ce dans tous les coins du Canada. Nous avons comme vision d'être un sport dynamique et reconnu, pratiqué d'un océan à l'autre par des Canadiennes et Canadiens de tous âges et de toutes capacités. Pour plus d'informations, visitez notre [site Web](#).

Media Contact / Contact Médias :

Jan Hanson
Communications, Diversity & Safe Sport Director